

Protokoll vid styrelsemöte 4 20201117

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Karl Gustav Bynke, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg.

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning

Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista

Styrelsen godkände förslaget till ärendelista.

§3 Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

§4 Medlemsfrågor

Jan-Olof informerade att medlemsantalet nu är 472 men en ny medlem är på ingående.

Om man vill ha sin medlemsavgift på e-faktura måste man meddela SPF centralt senast den 31/12 2020. Vi skall skicka en instruktion till medlemmarna om hur man går tillväga.

Det kommer att hållas en digital Ambassadörsutbildning i "Inte ensam", steg 1 den 25/11 10-12 samt steg 2 den 26/11 och 2/12 kl:10-12. Det finns 50 platser, anmälan snarast. Brevutskick är dyra. Det kan tyckas onödigt dyrt att skicka brev till medlemmar som delar hushåll med medlem som har en e-postadress. Jan-Olof tar kontakt med Curt Andersson för att kontrollera om man kan hantera detta på något sätt utan att behöva sortera för hand. I nästa brevmedlemsutskick skall det bifogas en uppmaning att anmäla en befintlig mailadress alternativt att skaffa en mailadress.

§5 KPR

P-O informerade om mötet med KPR den 10 november.

Äldreomsorgschefen hade meddelat att kommunen fått c:a 2 miljoner i statsbidrag i dagsläget, men visste inte hur mycket det kunde bli totalt för 2020 och i framtiden.

Man pratade om en gemensam handlingsplan för multihandikappade (SIP) och önskemål från KPR om hur man vill ha det i livets slutskede. KPR avböjde att ta ställning till det sistnämnda.

Fixartjänsten, en liten ekonomisk fråga men en stor politisk fråga.

§6 Övriga rapporter

Anita informerade från möte med Skara Senior.

Den var meningen att hållas i Stadshuset men blev ett digitalt möte.

Anita och 3 tjänstemän, Petra Vedebrand, avdelningschef, Solveig Svantesson, frivilligsamordnare och Gunnel Sieverthson, sekreterare deltog.

Upprörande att så få kunde delta.

Det framfördes önskemål om att kommunen engagerar sig lite mer för att möjliggöra digitalt deltagande av pensionärer, speciellt naturligtvis deras företrädare. Som respons på det önskemålet kommer det framöver finnas en dator på Sockerbagaren, som det skall gå att öva på.

Notan från Seniormässan gav ett litet plus men inga planer för hur detta ska användas.

Planeringen för nästa Seniormässa 2021 fortsätter.

Lite oklart vem som blir chef för frivilligverksamheten.

Inför planeringen av Teglagården önskas "definitioner" på "Livskvalitet" för boenden på Säbon. Vad som är livskvalitet är ganska svårt att säga (hälsa, god mat, gemenskap, bra boende m.m.). Det varierar mycket med i vilken fas vi gamla är,

Anita och Kalle arbetar vidare med detta.

Veronica Sjölin på förbundet jobbar med en folkhälsovecka under 2021, det kommer att bli webbsända seminarier.

§7 Ekonomi

Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.

Inga synpunkter (se bilaga 1).

§8 Program

Det blir inga aktiviteter under 2020.

Aina informerar att planeringen för 2021 är igång. Man siktar på att kunna ha några programpunkter som kan genomföras utomhus.

Styrelsen planerar att genomföra årsmötet per capsulam den 24 februari 2021 kl:14:00.

Anita skriver ett medlemsbrev och i det utlyses årsmötet.

Styrelsen skickar E-post till de medlemmar som har E-post samt vanligt brev till resten av medlemmarna. Lars och Anita tar reda på hur ordförande, sekreterare och justerare väljes, samt vilka som bör vara med på själva "årsmötet". Vi skall också ta reda på formerna kring brevöppning och mailöppning med medlemmars yrkanden.

P-O informerade om att distriktsstämman 2021 kommer att hållas digitalt och att en representant från varje förening får delta.

§9 Genomgång av webbsidan

Kalle har gjort ett inlägg på vår facebookside med vårt förra styrelseprotokoll och kommer att göra samma med kommande protokoll. Det framfördes att om det är möjligt det vore trevligt med vår egen logga som namn på kontot.

§10 Övrigt

Anita informerade att badmintongruppen tidigast kommer igång i januari 2021.
Lars informerade att vi kan arkivera vårt material hos Föreningsarkivet i Lidköping.
Vi har lämnat material dit till och med 2010. Eva och Lars fick uppdraget att samla ihop och lämna över materialet 2011 till 2019.

§11 Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte hålls **DIGITALT** den 16 december 2020 kl:09:00.

§12 Nästa månadsmöte

Inget planerat

§13 Avslutning

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm
Ordförande

Lars Andersson
Sekreterare